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PROTOKÓŁ Nr V/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 29 stycznia 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Pan Marcin Dziewięcki, Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Skarbnik 

Miasta i Gminy Morawica Pani Aneta Bielecka, Kierownik MGOPS w Morawicy Pani 

Kazimiera Szałas, Prezes ZGK w Morawicy Pan Marek Mazur, Honorowy Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Morawicy Pan Janusz Wojtyś. 

Piąta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 29 stycznia  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2019 

rok: 

a)  Przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

b)  Zapoznanie z opinią w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Gospodarki; 

c)  Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o prognozie długu; 

d)  Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w sprawie opinii i wniosków 

komisji; 

e)  Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

f) Głosowanie nad uchwałą budżetową. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2019. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2019-2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługującym radnym Rady 

Miejskiej w Morawicy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Morawica. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. 

15. Podjęci uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji rewizyjnej na 2019 

rok. 

16. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy na 2019 

rok: 

a)  Komisji rewizyjnej; 

b)  Komisji skarg, wniosków i petycji; 

c)  Komisji gospodarki; 

d)  Komisji edukacji i kultury; 

e)  Komisji bezpieczeństwa; 

f)  Komisji konsultacyjnej. 

17. Sprawy różne. 

18.  Zakończenie obrad. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia 

V sesji Rady Miejskiej w Morawicy  i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że V sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny, dotyczący wprowadzenia nowego 

punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku obrad było  

15 radnych. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny, dotyczący wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na Terenie Miasta i Gminy Morawica. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na Terenie Miasta i Gminy Morawica. Za wprowadzeniem nowego 

punktu do porządku obrad było 15 radnych. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.  

3. Wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na Terenie 

Miasta i Gminy Morawica. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
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7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2019 

rok: 

a) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

b) Zapoznanie z opinią w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Gospodarki; 

c) Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o prognozie długu; 

d) Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w sprawie opinii i wniosków 

komisji; 

e) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

f) Głosowanie nad uchwałą budżetową. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2019. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2019-2021. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługującym radnym Rady 

Miejskiej w Morawicy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Morawica. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na Terenie Miasta i Gminy Morawica. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. 

20. Podjęci uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji rewizyjnej na 2019 

rok. 

21. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy na 2019 

rok: 

a) Komisji rewizyjnej; 

b) Komisji skarg, wniosków i petycji; 

c) Komisji gospodarki; 

d) Komisji edukacji i kultury; 

e) Komisji bezpieczeństwa; 

f) Komisji konsultacyjnej. 

22. Sprawy różne. 

23.  Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 15 radnych. 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z IV sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z IV sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 28 grudnia 2018 r. został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu było  

15 radnych.      

Ad.6  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie  

z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na IV sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad.7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Kruk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. Pan burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności 

w okresie między sesjami.  
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Ad.8            

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia sesji, dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na 

lata 2019-2025. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. Uchwała Nr V/27/19 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025 

została podjęta. Uchwała Nr V/27/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.9 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta  

i Gminy Morawica na 2019 rok. 

Ad. ppkt. a) Pan Burmistrz krótko scharakteryzował przygotowany projekt uchwały 

budżetowej. 

Ad. ppkt. b)  Przewodniczący Komisji gospodarki przedstawił opinię w sprawie projektu 

budżetu. 

Ad. ppkt. c) Przewodniczący Rady poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały budżetowej. 

Ad. ppkt. d) Pan Burmistrz podziękował komisją stałym za wydanie pozytywnych opinii  

w sprawie projektu budżetu i poprosił o przyjęcie uchwały budżetowej na rok 2019. 

Ad. ppkt. e) Sołtys wsi Obice Pani Joanna Ryk zadała pytanie dotyczące budowy drogi  

Łąkowej – drugi etap. Pan Burmistrz poinformował, że priorytetem są inwestycje na które 

posiadamy środki zewnętrze. Oczywiście nie wykluczamy podjąć inwestycji realizowanych  

z środków własnych. Na pewno dalszy etap drogi zostanie wykonany.  

Ad. ppkt. f) Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

Lp. Imię i nazwisko radnego ZA PRZECIW WSTRZYMUJĘ 

SIĘ OD GŁOSU 

1. Leszek Cygan X - - 

2. Tomasz Domagała X - - 

3. Wiesław Frankowicz X - - 

4. Alicja Jamorska-Kurek - - X 

5.  Michał Jędrzejczyk X - - 

6. Sebastian Król X - - 

7. Bartosz Kruk X - - 

8. Paweł Pajączkowski X - - 

9. Marcin Piecyk X - - 

10. Dorota Pietrzyk X - - 

11. Krzysztof Strąk X - - 

12. Łukasz Wojda X - - 

13. Damian Woźniak X - - 



7 
 

14. Ryszard Znój X - - 

15. Robert Żołądek X - - 

Uchwała Nr V/28/19 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. 

została podjęta. Uchwała Nr V/28/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10 

 Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019. Przystąpiono do głosowania. 

Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr V/29/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 została podjęta. 

Uchwała Nr V/29/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.11 

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych.  

Uchwała Nr V/30/19 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania została 

podjęta. Uchwała Nr V/30/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.12 

 Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021. Przystąpiono do głosowania.  

Za głosowało 15 radnych.  

Uchwała Nr V/31/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2019-2021. Uchwała Nr V/31/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.13 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie dopłat dla 

taryfowej grupy odbiorców usług odprowadzania ścieków. Przystąpiono do głosowania.  

Za głosowało 15 radnych.  
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Uchwała Nr V/32/19 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług odprowadzania 

ścieków została podjęta. Uchwała Nr V/32/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.14 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet przysługującym radnym Rady Miejskiej w Morawicy. Przystąpiono do 

głosowania. Za głosowało 15 radnych.  

Uchwała Nr V/33/19 w sprawie ustalenia wysokości diet przysługującym radnym Rady 

Miejskiej w Morawicy została podjęta. Uchwała Nr V/33/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.15 

 Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Morawica.  

Pan Burmistrz poinformował, ze zostały ustalone terminy zebrań wiejskich dotyczące wyboru 

sołtysa i rady sołeckiej jednostek pomocniczych Miasta i Gminy Morawica.  

Sołtys wsi Morawica Pan Jerzy Marcjan zapytał czy zebrania będą odbywały się już w lutym?  

Pan Burmistrz poinformował, że część zebrań odbędzie się w lutym, w przypadku Morawicy 

będzie to 17 lutego 2019 r.  

Sołtys wsi Lisów Pan Wojciech Hajdenrajch zapytał czy wybór sołtysa i rady sołeckiej nie 

mógłby przybrać takiego samego charakteru jak wybór radnych do Rady Miejskiej?  

Pan Burmistrz poinformował, że tego typu rozwiązanie zostanie rozważone, ale wymaga ono 

dłuższej formuły przygotowawczej.  

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr V/34/19 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i rady sołeckiej jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Uchwała Nr V/34/19 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr V/35/19 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu została podjęta. Uchwała Nr V/35/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.17 

 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na Terenie Miasta i Gminy Morawica. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. 
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Uchwała Nr V/36/19 w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

Terenie Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Uchwała Nr V/36/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.18 

 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na złożenie przez Panią Anetę Bielecką rezygnacji  

z pełnieni funkcji Skarbnika, z powodów osobistych konieczne jest podjęcie stosownej 

uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych, jeden radny wstrzymał się 

od głosu. 

Lp. Imię i nazwisko radnego ZA PRZECIW WSTRZYMUJĘ 

SIĘ OD GŁOSU 

1. Leszek Cygan X - - 

2. Tomasz Domagała X - - 

3. Wiesław Frankowicz X - - 

4. Alicja Jamorska-Kurek X - - 

5.  Michał Jędrzejczyk - - X 

6. Sebastian Król X - - 

7. Bartosz Kruk X - - 

8. Paweł Pajączkowski X - - 

9. Marcin Piecyk X - - 

10. Dorota Pietrzyk X - - 

11. Krzysztof Strąk X - - 

12. Łukasz Wojda X - - 

13. Damian Woźniak X - - 

14. Ryszard Znój X - - 

15. Robert Żołądek X - - 

Uchwała Nr V/37/19 w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Uchwała Nr V/37/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.19 

 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica. Pan 

Burmistrz poinformował, że w związku z poprzednią uchwałą należy powołać na Skarbnika 

nową osobę. Po przeprowadzonych rozmowach na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy 

Morawica proponuję Panią Małgorzatę Lisicką. Pani Małgorzata Lisicka przedstawiła swoją 

osobę i przebieg dotychczasowej pracy. W związku z powyższym konieczne jest podjęcie 

stosownej uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr V/38/19 w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Uchwała Nr V/38/19 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.20 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji rewizyjnej na 2019 

rok. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr V/39/19 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji rewizyjnej na 2019 rok 

została podjęta. Uchwała Nr V/39/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.21 

Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy na 2019 rok.  

W  dyskusji wzięli udział: 

Radny Robert Żołądek – wprowadzenie dodatkowych zadań do planu pracy Komisji edukacji 

i kultury, dotyczące świetlicy wiejskiej w Morawicy, analizy i funkcjonowania klubu 

sportowego Moravia, które były zgłaszane na posiedzeniu komisji, a nie zostały ujęte  

w planie pracy; 

- wprowadzenie dodatkowych zadań do planu pracy Komisji bezpieczeństwa, dotyczące akcji 

bezpieczny rowerzysta, akcji bezpieczny pieszy, które były zgłaszane na posiedzeniu komisji, 

a nie zostały ujęte w planie pracy. 

Radny Ryszard Znój – podjęcie tych zadań nastąpi na posiedzeniach Komisji edukacji  

i kultury. 

Radny Wiesław Frankowicz – przed przedstawieniem planu pracy Komisji bezpieczeństwa 

zostały wysyłane wiadomości do członków Komisji z zapytaniem czy mają jakieś uwagi, 

wnioski. Pan Radny Robert Żołądek nie zgłosił żadnych uwag. 

Radny Robert Żołądek – w otrzymanych wiadomościach od Przewodniczącego Komisji 

bezpieczeństwa nie było żadnych zastrzeżeń, że wnioski dotyczące planu pracy Komisji nie 

mogą być zgłaszane na posiedzeniach Komisji stałych. 

Radny Wiesław Frankowicz – jeżeli istnieją uwagi dotyczące planu pracy Komisji 

bezpieczeństwa można je zgłaszać osobiście lub drogą mailową. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusje. 

Ad.22 

 Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego spraw różnych. W dyskusji 

udział wzięli: 

Sołtys wsi Lisów Pan Wojciech Hajdenrajch zadał pytanie, czy przyszły już nowe taryfy 

skupu energii? 

Pan Burmistrz poinformował, że został ogłoszony przetarg dla firm i jednostek podlegających 

gminie. Została zawarta umowa i zgodnie z tą umową dostawca energii nie ma możliwości 
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podnoszenia cen. Jeżeli chodzi o szkoły prowadzone przez stowarzyszenia, to one zawierają 

odrębne umowy z dostawcami energii.  

Radny Robert Żołądek poinformował o złożeniu interpelacji i zapytania. 

Sołtys wsi Łabędziów Pani Agnieszka Orlińska zapytała o termin dokonywania wpłat na 

projekt związany z odnawialnymi źródłami energii. 

Pan Burmistrz poinformował, że do połowy lutego zostanie wybrana firma w drodze 

przetargu do realizacji tego projektu. Wtedy każdy zainteresowany zostanie poinformowany  

o terminie i wysokości uiszczenia określonych wpłat. 

Sołtys wsi Wola Morawicka Pan Stanisław Orliński zapytał o kwestię działalności kopalni w 

miejscowości Wola Morawicka, o wykonanie drogi Zakładowej, o chodnik na ul. Wapiennej.  

Pan Burmistrz poinformował, że wpłynęło do Urzędu pismo w sprawie działalności kopalni. 

To pismo zostanie skierowane do Nadzoru Górniczego. Jest to jedyny organ, który może 

zobligować daną firmę do założenia odpowiednich sensorów, czujników mierzących siłę 

drgań. Jeżeli chodzi o drogę Zakładową – w budżecie przewidziana jest kwota 100 000 zł 

jako udział własny gminy, ponieważ resztę pieniędzy będziemy się starać pozyskać ze 

środków zewnętrznych. Ponadto jest już prawomocna decyzja dotycząca południowo-

wschodniej obwodnicy Morawicy. Jeśli obwodnica powstanie obciążona zostanie droga 

Zakładowa. Jeśli chodzi o chodnik na ul. Wapiennej potrzebna jest zgoda mieszkańców  

o poszerzenie drogi, aby była możliwość kontynuacji budowy dalszej części chodnika. 

Radny Marcin Piecyk – podjęte są prace w sprawie uzyskania zgód od mieszkańców  

ul. Wapiennej na poszerzenie pasa drogowego pod chodnik. Jeśli chodzi o kwestie drogi 

Zakładowej odpowiednie działania zostały podjęte w tej sprawie. 

Sołtys wsi Brudzów Pani Anna Buras-Kruk zapytała o gaz w miejscowości Brudzów. 

Pan Burmistrz poinformował, że została zaakceptowana koncepcja sieci gazowej  

w miejscowości Brudzów. Następnym krokiem będzie podpisywanie umów z mieszkańcami. 

Jeżeli umowy zostaną podpisane, to zgonie z przepisami w ciągu 24 miesięcy ten gaz 

powinien być dostarczony. 

Przewodniczący Rady zakończył dysusję. 

Ad. 23 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady V sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


